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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 
 

Θέμα: Χρηματοδότηση αποκατάστασης Ιερών Ναών στα Κάτω Πεδινά του Δήμου Ζαγορίου 

 

Η Εφορεία Αρχαιοτήτων Ιωαννίνων, στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων της, έχει συντάξει και 

εγκρίνει μελέτη αποκατάστασης του τρούλου του Ιερού Ναού Παμμεγίστων Ταξιαρχών στα 

Κάτω Πεδινά του Δήμου Ζαγορίου. 

Επίσης, η ίδια Εφορεία έχει συντάξει και εγκρίνει μελέτη αποκατάστασης του Ιερού Ναού 

Αγίου Αθανασίου Κάτω Πεδινών. Και οι δύο Ναοί, που αποτελούν μνημεία της πολιτιστικής 

μας κληρονομιάς, είχαν υποστεί σοβαρές ζημιές από σεισμούς, το 2016. 

Κατόπιν αυτών,  

 

Ερωτάται η κυρία Υπουργός: 

Προτίθεται το Υπ. Πολιτισμού να εγκρίνει τις σχετικές πιστώσεις ώστε να υλοποιηθούν τα 

έργα αποκατάστασης αυτών των δύο Ιερών Ναών;  

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Σταύρος Ελ. Καλογιάννης 

Ιωάννινα, 11.01.2022 
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